
Zápis 

ze zasedání obecního zastupitelstva obce Ponědrážka 

dne 17.6.2020 
 

Místo konání: budova obecního úřadu  

Zahájení:18.00 hod.  

Přítomni: MVDr. Vobr Jiří, Ing. Švarc Jiří, Jindra Jan, Děkan Jaroslav, Ing. Hlivka –Pirasová, 

Nováková Jana 

Omluveni: Zedník Petr,  

Ověřovatelé zápisu : Ing. Hlivka Pirasová, Jan Jindra 

Zapisovatel: Jana Strouhová 

 

 

 

Starosta obce pan Jiří Vobr přivítal přítomné zastupitele, zkonstatoval, že je přítomno 6 členů 

zastupitelstva obce a zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Poté byl přečten návrh programu 

zasedání. Hlasování: 6/0/0  

Kontrolou zápisu z minulého zasedání bylo zjištěno důsledné plnění usnesení zastupitelstva obce. 

  

 

 

Program zasedání: 

1. Rozpočtové opatření č. 5/2020 

2. Zpráva kontrolního výboru 

3. Příprava na opravu místní komunikace 

4. Návrh na vybudování půdního bytu 

5. Zařazení území obce do územní působnosti Mas Třeboňsko 

6. Pošta, různé 

 

 

Usnesení č. 4/2020:   

1. Zastupitelstvo obce bylo seznámeno s rozpočtovým opatřením č. 5, které bylo 

zveřejněno na webových stránkách obce a schváleno starostou. Opis rozpočtového 

opatření  č. 5 je součástí tohoto zápisu. 

 

2. Zastupitelstvo obce bylo seznámeno se Zprávou kontrolního výboru č. 1/2020 za období 

1.1.2020-31.5.2020. 

 

 

3. Na opravu MK je obci přislíbena dotace ve výši 215 000, smlouva zatím na obecní úřad 

nedorazila, je připraveno jednoduché výběrové řízení. Vybírat se bude z minimálně  tří 

firem, výběrové kritérium bude nejnižší cenová nabídka. 

 



4. Návrh na vybudování půdního bytu – zastupitelstvo s tímto návrhem prozatím 

nesouhlasí, v obci jsou jiné důležité nutné opravy – kaplička, chodníky…. apod. 

 

 

 

5. Zastupitelstvo obce schvaluje zařazení území obce do územní působnosti Místní akční 

skupiny Třeboňsko o.p.s. na programové období 2021-2027. Hlasování: 6/0/0 

 

6. Eko-kom nabízí od 1.7.2020 odměnu ve výši 30 Kč za nádobu na sběr kovového odpadu, 

v obci Ponědrážka je sběr tříděného odpadu formou pytlů, starosta přislíbil, že od 

Technických služeb zjistí podrobnosti k možnosti pytlového sběru kovů. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Konec zasedání: 19.30 

 

 

Ověřovatelé zápisu:   Jan Jindra    …………………………………………….. 

              Ing. Hlivka Pirasová   …………………………………………….. 

 

Zapsala:                       Jana Strouhová    …………………………………………….. 

MVDr. Jiří Vobr          starosta obce    ……………………………………………. 


